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The "Body Artist" opens with a breakfast scene in a rambling rented house somewhere
on the New England coast. We meet Lauren Hartke, the body artist of the title, and her
husband Rey Robles, a much older, thrice-married film-director. Through their delicate,
intimate, half-complete thoughts and words DeLillo proves himself a stunningly
unsentimental observer of marriage, and of the idiosyncrasies that both isolate and
bind us. Rey says he's taking a drive and he does, all the way to the Manhattan
apartment of his first wife. Lauren is left alone, or so she thinks. She is soon to discover,
however, that there is a stranger in the house. An eery individual who often speaks in
Rey's voice or in her own, who knows both intimate moments of their past life and
things that haven't yet happened. "A novel that is both slight and profound, a distilled
meditation on perception and loss, and a poised, individual ghost story for the
twenty-first century" - "Observer". "A masterful talent is behind its language, so
magnificent in simplicity. Inspiring. God, but it's a beautiful book" - "Independent on
Sunday".

作者介绍: 

唐·德里罗Don Delillo(1936— )
美国著名后现代小说家，出生于纽约意大利移民家庭。大学毕业后，他曾在奥美广告公
司做过五年广告文案。自1971年出版第一部小说《美国的传说》以来，德里罗已出版
十余部长篇小说和四本剧作，发表诸多短篇小说和散文，代表作品包括《白噪音》、《
地下世界》、《名字》、《天秤星座》等。他曾获得美国全国图书奖、福克纳笔会奖、
耶路撒冷奖等众多奖项，被认为是四位同时代最重要的美国作家之一。

德里罗的创作题材十分广泛，多数作品以反映后工业时代的美国社会和生活为主，尤为
关注美国的大众媒体、消费文化、意识形态等对人的行为、思想、心理和情感等各方面
的影响。
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Don

American.Literature

评论

“Maybe there are times when we slide into another reality but can’t remember it,
can’t concede the truth of it because this would be too devastating to absorb.”

-----------------------------
ENGL122

-----------------------------
交替的恐懼和憐憫、詼諧和渴望 ,可能性聚于一點:愛與心碎

-----------------------------
The Body Artist_下载链接1_

书评

“它表现的是当我们没有排练过我们是谁的时候的我们。”
不得不说，阅读唐.德里罗的《人体艺术家》给我带来的感受并不愉悦，那是一种在空
中漂浮的感觉，既没有向上飞升快乐，也没有坠下深渊的恐惧。
故事开始于一对夫妇的日常早餐，气氛不是那么的和谐，却并十分平静，除了妻子...  

-----------------------------
2018年1月4日下午三点半左右读完
这本书的内容看得我糊里糊涂，小说人物很少，有女主人劳伦、丈夫雷和来路不明的塔
特尔先生。书的简介说是继《螺丝在拧紧》之后最奇特的鬼故事，可整篇小说读完，并
没有什么让我感到它有什么让我恐惧的地方，也许是作者故用扑朔迷离的写作手法写...
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